
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL
DE DISTRICTE CENTRE EL DIA 29 DE GENER DE 2020

Núm. i classe de sessió: 1/2020 ordinària 

Dia i hora: 29/1/2020 a les 19:05 hores

ASSISTENTS:

PRESIDENT

    Fernando Navarro Cueva

VICEPRESIDENT

Omar Braina Bou

VOCALS

Persones designades pels grups polítics municipals

M.ª Luisa Ribes Ferrer Grup polític municipal PP

Carmen Serrano Calduch Grup  polític  municipal  Podem  -
Esquerra Unida

        Regidors designats      

Omar Braina Bou Grup polític municipal PSOE

Susana Fabregat Carrasquer Grup polític municipal PP

Veïns designats

Cielo Leiros Otero Grup polític municipal Ciutadans

Veïns designats per l’Alcaldia

Jaime García Vivas

Representants associacions de veïns

Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat

Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre

Representants de les AMPA

Jesús Monforte Escriche AMPA CEIP Herrero
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SECRETÀRIA

Marta Mulet Vilar 

Ordre del dia

1 - Aprovació, si és procedent, de l’acta de la sessió anterior, celebrada el dia 23 d’octubre
de 2019. 

2 - Proposta de millora de la neteja viària del Districte Centre. 

3 - Propostes Districte Centre.

4 - Despatx extraordinari.

5 - Precs i preguntes.

A la sala de reunions de la quarta planta de la casa consistorial, a les 19 hores i 5
minuts del dia 29 de gener de 2020, sota la presidència de Fernando Navarro Cuevas,
es reuneixen els senyors i les senyores abans esmentats a fi de celebrar la sessió
ordinària del Consell Municipal de Districte Centre, amb la meua assistència com a
secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Una vegada comprovat el quòrum d’assistència per la presidència, s’inicia la sessió i
es tracten els punts inclosos en l’ordre del dia. 

El president explica els problemes sorgits amb l’enviament de la convocatòria.

M.ª Luisa Ribes Ferrer presta a continuació jurament com a vocal del Consell, atés que
no va estar present en la sessió constitutiva. 

1 - Aprovació, si és procedent, de l’acta de la sessió anterior, celebrada el dia 23
d’octubre de 2019.

Com que no s’ha presentat cap objecció, l’acta s’aprova per unanimitat.

2 - Proposta de millora de la neteja viària del Districte Centre. 

Navarro es refereix a la iniciativa que es va posar en marxa la legislatura passada al
Districte Sud de la ciutat a través de la qual s’ha implicat la ciutadania en el seguiment
i l’avaluació del compliment del contracte de neteja viària utilitzant una sèrie de fitxes
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informatives dissenyades amb aquest objecte. Serrano, que en la legislatura passada
va ser vocal del Consell de Districte Sud, dona compte de l’experiència.

Navarro proposa que al Districte Centre es pose en marxa una iniciativa semblant i
comunica  que s’ha facilitat  una còpia  del  contracte  de neteja  a  l’associació  veïnal
Raval de la Trinitat per a estudiar-lo. 

La representant de l’Associació Raval de la Trinitat, Roig, comenta en aquest punt que,
amb caràcter  previ  a la concreció de mesures de participació  ciutadana en aquest
tema, es fa necessari plantejar els incompliments de contracte que s’han detectat en
una primera lectura d’aquest. Assenyala, a manera d'exemple:

- No es realitza la neteja de parets i murs. 

- No es realitza la neteja de fanals i senyalització vertical.

- Els contenidors no es troben senyalitzats de forma adequada.

- La neteja dels contenidors no s’efectua amb la periodicitat adequada ni de 
forma adequada. 

Salvador apunta que l’aigualeig dels carrers Ensenyança, Cavallers i altres carrers del
centre de la ciutat és millorable.

García denuncia que la quantitat d’orins i excrements de mascotes als carrers Comte
Noroña i Sisternes ha provocat que els particulars col·loquen cartells a les portes de
les seues cases per a evitar-los. Així mateix, es refereix a les males olors i la brutícia
del carrer Enginyer Ballester.

Serrano planteja la necessitat que les màquines que agranen i netegen els carrers
arriben també als racons. 

Navarro comunica que s’estudiarà el disseny de dinàmiques per a millorar el sistema
de neteja en col·laboració amb la ciutadania i que es facilitarà una còpia del contracte
de neteja viària a la resta d'associacions i persones integrades en el Consell.

3 - Propostes Districte.

Roig realitza les propostes següents:

- Comunica que el bar situat al carrer Cavallers, núm. 14, no retira els barrils de
la via pública després de tancar. 

- Actualització de la informació sobre horaris en les pantalles situades a les
parades d’autobús.

- Pintura i neteja dels jocs infantils ubicats a les places públiques, en especial
dels situats a la plaça Tetuan.

- Millora de la neteja de les places públiques, en particular de la plaça Hernán
Cortés.

- Reparació dels pilons del carrer Sant Francesc.

- Se sol·licita informació sobre les sancions imposades per no arreplegar els  
excrements de mascotes en la via pública.
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-  Es  comuniquen  les  queixes  de  persones  que  viuen  prop  del
conservatori  de música i  que assenyalen que la  insonorització no és
l’adequada. S’acorda remetre aquesta queixa al Districte Est.

- En relació amb les molèsties generades pel pub Parabarap, Navarro comunica que
està prevista una reunió amb les persones propietàries d’aquest local i també amb les
propietàries de la discoteca Mambo. 

- García proposa la col·locació de radars educatius a les grans avingudes de la ciutat.

4 - Despatx extraordinari.

No hi ha assumptes a tractar.

5 - Precs i preguntes.

Fabregat planteja com resulta de complicat l’accés al centre de la ciutat per les obres
que s’estan realitzant, i assenyala que la situació es complicarà quan comencen les
obres de la plaça Cardona Vives. 

García assenyala que a la Ronda Millars, núm. 81, hi ha un local comercial en situació
d’abandó que es troba en condicions insalubres. Indica que aquesta situació es va
denunciar l'any 2017 a la Policia Local (expedient 5.761/2017) i que, segons pareix,
està pendent d'informe. 

García  pregunta  pel  canvi  de  direcció  del  carrer  Comte  Noroña,  i  assenyala  que
aquesta mesura dificulta l’accés als pàrquings. Roig comenta que aquest canvi el va
sol·licitar la seua associació perquè s’estimava necessari reduir el volum del trànsit per
a evitar una situació d’inseguretat que afectava especialment els escolars. 

Serrano sol·licita informació sobre el nombre de cases d’apostes existents al Districte
Centre, i del nombre de sol·licituds d’obertura formulades.

Roig assenyala les males condicions en què es troba el mur del solar situat al carrer
Poeta Verdaguer (enfront del Dialprix). Es planteja per part de les persones assistents
la ubicació d’un jardí en aquest espai. 

Ribes pregunta per les obres de remodelació del col·legi Herrero. Monforte indica que
es preveu que comencen a l’estiu i que, durant el període d’aquestes, s’habilitaran les
aules i els espais necessaris prop del col·legi Censal. 

I  a  les  20  hores  de la  data  indicada  en l’encapçalament,  sense  que  hi  haja  més
assumptes a tractar, el president  alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària,
done fe i, perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt amb el president
del Consell Municipal de Districte Centre.
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